
Jihočeská oblast
ČESKÉ JEZDECKÉ FEDERACE

Zápis z     jednání jihočeského OV ČJF ze dne 23.4.2015 v Dubenci
Přítomni: ing. Jiří Mayer, Luboš Kozák, ing. Zuzana Horká, ing. Jana Kreidlová, mgr. 
Kateřina Hanušová a sekretář oblasti Antonín Husák.

1. Informace z Rady ČJF. Mgr. Hanušová se jako zástupkyně JČ oblasti zúčastnila mimořádného 
jednání  Rady ČJF, konaného dne 22.4.2015, a informovala o průběhu jednání ostatní členy OV.

2. Žádost p. Žampacha (JK Argos Třeboň). Zástupce subjektu JK Argos Třeboň požádal OV o podporu
žádosti sl. Dziuby na VV o umožnění startu na drezurním MČR případně o uspořádání otevřeného 
MČR s možností účasti cizích státních příslušníků. OV tuto žádost nepodporuje. Ani v okolních 
jezdeckých federacích se nemohou národních mistrovství účastnit cizí státní příslušníci, přestože 
v dané zemi dlouhodobě pobývají. 

3. ZZVJ. 23. 4. 2015 proběhly v Dubenci ZZVJ za účasti 21 jezdců (schválená výjimka vyššího počtu 
účastníků). 3 účastníci nesplnili praktickou část, ostatní zkoušky složili. 

4. Změny v kalendáři. OV schválil termín hobby závodů v Chlaponicích 24.5.2015. 
5. Fotobuňky, vodní příkop. Sekretář oblasti informoval, že nové fotobuňky se pohybují v ceně kolem

30 tisíc Kč, místo předpokládaných 15 tisíc. O ceně vodního příkopu se jedná s několika dodavateli.

Zapsala mgr. K. Hanušová


